

Title (en)  
Dice board game

Title (de)  
Würfel-Brettspiel

Title (fr)  
Jeu de société avec dés

Publication  
**EP 0807455 A2 19971119 (DE)**

Application  
**EP 97106518 A 19970419**

Priority  
DE 29609074 U 19960513

Abstract (en)

The players used on the board have spherical heads (1) shaped at the top like a hollowed cap (4) so that a play ball (3) can be fitted and held in the cap. The ball has the size of the head and in turn is capped so that it can be placed with its capped segment (5) on the playing board (7) so that it does not roll. The mini-circle of the hollow cap (4) in the head corresponds to the mini-circle of the ball segment face (5). The players an have circular cylindrical like bodies whose base surface (6) corresponds in diameter to the diameter of the head and ball. The ball is coloured like a football. Dice are used to determine moves.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Würfel-Brettspiel mit Spielsteinen, die kugelförmige Köpfe haben, mit einem Spielfeld, das in Einzelfelder geteilt ist, sowie mit sonstigem Zubehör. Zur Führung des Balls am Spielstein ist der kugelförmige Kopf (1) der Spielsteine obenauf hohlkappenartig so ausgeformt ist, daß ein kugelförmiger Spielball (3) in die Hohlkappe (4) Halt findend einlegbar ist, wobei der Spielball (3) etwa die Größe des kugelförmigen Kopfes (1) besitzt und seinerseits so abgekappt ist, daß er mit der durch Abkappen entstandenen Ballsegmentfläche (5) auf das Spielfeld nichtrollend gesetzt werden kann. Vorzugsweise haben die Spielsteine kreiszylinderartige Spielkörper (2), deren Grundfläche (6) im Durchmesser etwa dem Durchmesser des Spielerkopfs (1) oder dem Durchmesser des Spielballs (3) entsprechen. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A63F 3/00**

IPC 8 full level  
**A63F 3/00** (2006.01); **A63F 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A63F 3/00041** (2013.01); **A63F 3/00697** (2013.01); **A63F 2003/00719** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE ES FR GB IE IT LI NL PT

DOCDB simple family (publication)  
**DE 29609074 U1 19960919**; EP 0807455 A2 19971119; EP 0807455 A3 19980415

DOCDB simple family (application)  
**DE 29609074 U 19960513**; EP 97106518 A 19970419